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Zápis č.  04/2015 (04)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 2. března 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (11 členů) 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „ Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu děkana na jmenování členů Disciplinární komise FT.  

(prod. Ponížil) 

6. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

7. Různé.  

 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 03/2015 (03). 

NÁVRH USNESENÍ č. 01/04/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 03/2015 (03) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FT UTB. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/04/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 03/2015 (03) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 03/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/04/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu děkana na jmenování členů Disciplinární komise FT.  

(prod. Ponížil) 

6. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

7. Různé.  
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/04/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „ Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu děkana na jmenování členů Disciplinární komise FT.  

(prod. Ponížil) 

6. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

7. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – 

Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Buňkovou o představení materiálu. 

Prod. Buňková představila Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 a sdělila, 

že plán výuky kopíruje loňský akademický rok. V plánu výuky byly pouze změněny 

termíny stanovené rektorátem.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk doporučil Legislativní komisi, aby se v rámci nadcházejícího 

jednání zkontrolovaly termíny, zda nevycházejí na víkendy. 

Prod. Buňková sdělila, že na víkend vychází pouze jeden termín a to termín na předzápis 

studentů na sportovní aktivity. Tento termín je stanoven z rektorátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a předal materiál k projednání  

v Legislativní komisi. Požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání komise. 
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Předseda LK AS FT Dr. Rouchal poděkoval za slovo a sdělil, že termín zasedání stanovuje 

na pondělí dne 9. 3. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. Požádal členy 

senátu, aby své připomínky k předloženému materiálu zaslali do pondělí dne 9. 3. 2015 

do 12,00 h. 

ad 5) Projednání návrhu děkana na jmenování členů Disciplinární komise FT.  

(prod. Ponížil) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o předloženém návrhu na jmenování členů 

Disciplinární komise FT, kterou je z důvodu ukončení studia Martina Mužného (PI)  

zapotřebí doplnit. Zároveň sdělil, že ostatní členové komise zůstávají beze změny. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy o vyjádření, zda hlasování o návrhu nového 

proběhne aklamací, nebo tajným hlasováním. 

K aklamaci nebylo připomínek. 

NÁVRH USNESENÍ č. 03/04/2015 

AS FT schválil Disciplinární komisi Fakulty technologické v níže vedeném složení: 

Předseda Disciplinární komise: 

Ing. Robert Gál, Ph.D. 

Členové Disciplinární komise: 

doc. RNDr. Petr Ponížil, Ph.D. 

doc. RNDr. Leona Buňková, Ph.D. 

Ing. Iveta Mizerová (studentka bakalářského studia PI) 

Ing. Alena Hamanová (studentka magisterského studia CHTP) 

Ing. Miroslav Janíček (student DSP CHTM) 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 03/04/2015 

AS FT schválil Disciplinární komisi Fakulty technologické v níže vedeném složení: 

Předseda Disciplinární komise: 

Ing. Robert Gál, Ph.D. 

Členové Disciplinární komise: 

doc. RNDr. Petr Ponížil, Ph.D. 

doc. RNDr. Leona Buňková, Ph.D. 

Ing. Iveta Mizerová (studentka bakalářského studia PI) 

Ing. Alena Hamanová (studentka magisterského studia CHTP) 

Ing. Miroslav Janíček (student DSP CHTM) 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a požádal o opravu na webových 

stránkách. 

ad 6) Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“ 

(předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil „Zprávu o činnosti AS FT UTB“ za třetí rok 

funkčního období a předal představený materiál k projednání v Legislativní komisi.  

ad 7) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 16. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky.  

NÁVRH USNESENÍ č. 04/04/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 16. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 
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HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

 

USNESENÍ AS FT Č. 04/04/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 16. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o Rozpočtu UTB pro rok 2015, který se bude 

v úterý 3. 3. 2015 na zasedání AS UTB schvalovat. Informoval o diskuzi, která proběhla 

v rámci fakult. Sdělil, že nejvíce připomínek k předloženému materiálu měla FT a FAI. 

Připomněl, že po schválení rozpočtu musí děkan do 30 dnů od schválení rozpočtu UTB 

předložit návrh na Pravidla rozdělení finančních prostředků FT pro rok 2015. 

 Dr. Beníček požádal, aby děkan představil parametry rozpočtu pro rozdělení 

finančních prostředků na dalším zasedání senátu. 

- Děkan se omluvil a sdělil, že na další zasedání senátu nebudou z časových 

důvodů předloženy požadované materiály. 

Předseda AS FT Dr. Staněk doplnil, že Pravidla rozpočtu byly v minulosti vždy nejdříve 

předloženy ředitelům ústavů k připomínkování a poté byl materiál zaslán k projednání 

na AS FT. 

 Ing. Fojtl se dotázal na bufet v budově U15 LCFT, zda se bude realizovat. 

- Děkan sdělil, že do 31. 3. 2019 v individuální studovně nelze provozovat žádná 

forma pohostinství, je to dáno podmínkami projektu. Prostor bude volně 

přístupný studentům. Navrhl využít místnost na U1, např. 340/U1, kde byl již 

bufet provozován. 

 Ing. Hnátková se dotázala na možnost využití prostoru Menzou. 

- Děkan sdělil, že v rámci projektu nelze udělat žádná změna na LCFT. Místnost je 

vykazována v rámci projektu jako knihovní (studijní) plocha. 



 

 

Stránka7 z 7 

 

 

 Ing. Hnátková se dotázala, co se tedy plánuje s tímto prostorem. 

- Děkan doplnil, že prostor se otevře studentům, kteří mohou prostor využít např. 

ke studiu bez nabídky občerstvení.  

 Ing. Hnátková se dotázala na skříňky na LCFT. 

- Děkan sdělil, že skříňky budou vyřešeny v nejbližší době. Informoval  

o problémech, které jsou s vydáním klíčů od skříněk spjaty. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že ve skříňkách jsou dodělány věšáky. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o dodání limitů a termínu, které jsou 

indikátorem pro LCFT. 

- Děkan informoval, že k datu 31. 12 2015 musí mít fakulta v databázi SIMS 

minimálně 1935 studentů. 

 Dr. Beníček se dotázal, zda se jedná o fyzické nebo přepočítané studenty. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o fyzické studenty v SIMS. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 16. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 02. 03. 2015 
Konec zasedání: 13,37 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


